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INTERPELACJA 

 
dot. budowy boiska wielofunkcyjnego przy ul. Karasiówka.  
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta 

Krakowa 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

zwracam się z prośbą o wycenienie budowy boiska wielofunkcyjnego 

przy ul. Karasiówka.                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Z prośbą o interpelację w tej sprawie zgłosili się okoliczni mieszkańcy. 

Tego typu inicjatywa sprzyja zdrowiu. Może być także miejscem, w którym 

mieszkańcy, poprzez wspólną aktywność fizyczną, będą mogli się 

integrować i zacieśniać sąsiedzkie więzi.  

Z analizy pomysłodawców wynika, że budowę boiska można 

rozważać na działce nr 174/5, obszar 34-NH - jest to duża nieruchomość 

Gminy Miejskiej Kraków, którą w MZPZ “Przylasek Rusiecki” oznaczono jako 

ZPw.2, gdzie “wyznacza się tereny zieleni urządzonej (…), o podstawowym 

przeznaczeniu pod zieleń urządzoną towarzyszącą zbiornikom wodnym 

wraz z terenowymi obiektami i urządzeniami sportowymi i rekreacyjnymi”. 

     

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 


